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P R O T O K Ó Ł  nr 1/18 

 

  z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, odbytego w dniu 10 grudnia 2018 r.  

  w sali nr 11 Urzędu Miejskiego w Wieluniu przy pl. Kazimierza Wielkiego 1,  

pod przewodnictwem Pana Radosława Wojtuniaka 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Bryś Maciej 

2. Mituła Bronisław 

3. Owczarek Mariusz – zastępca przewodniczącego 

4. Psuja Wojciech 

5. Wojtuniak Radosław - przewodniczący 

 

Nieobecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Żabicki Grzegorz 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Paweł Okrasa  - Burmistrz Wielunia 

2. Magdalena Majkowska - Sekretarz Miasta 

3. Joanna Skotnicka-Fiuk - Kierownik Biura Burmistrza  

4. Michał Janik  - Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa 

5. Waldemar Kluska  - Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

6. Maciej Preś  - Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Wybór zastępcy przewodniczącego komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wieluń na rok 2019. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieluń 

na lata 2019-2026. 

5. Przyjęcie Planu Pracy Komisji na 2019 rok. 

6. Propozycje do ramowego Planu Pracy Rady Miejskiej w Wieluniu na 2019 rok. 

7. Komunikaty Przewodniczącego Komisji. Interpelacje i zapytania. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

P u n k t  1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak dokonał otwarcia posiedzenia serdecznie witając 

wszystkich obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 6 członków komisji, 

obecnych 5. Zaprezentował porządek obrad dzisiejszego posiedzenia. Członkowie komisji 

jednomyślnie przyjęli porządek bez zmian. 

 

P u n k t  2 

Wybór zastępcy przewodniczącego komisji. 

 

Radny Wojciech Psuja zgłosił kandydaturę Mariusza Owczarka na funkcję zastępcy 

przewodniczącego.  

Radny Mariusz Owczarek wyraził zgodę.  

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zarządził głosowanie: kto jest za tym, aby zastępcą 

przewodniczącego komisji został radny Mariusz Owczarek? 
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Głosowało 5 radnych. Komisja pozytywnie (przy 5 glosach „za”) zaopiniowała kandydaturę 

radnego Mariusza Owczarka na funkcję zastępcy przewodniczącego komisji 

 

P u n k t  3 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wieluń na rok 2019 (zał. 

nr 2) 

 

Radny Wojciech Psuja – jeżeli przez 3 lata jest możliwość skorzystania z dotacji na przebudowę 

boiska na WOSiR, czy nie zasadnym byłoby, żeby zabezpieczyć jakąś kwotę na. przebudowę 

bieżni lekkoatletycznej wraz z boiskiem na stadionie WOSiR? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa stwierdził, że jest to zasadne i będzie przygotowana 

autopoprawka w tej sprawie.  

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak oznajmił, że brakuje mu w budżecie: 

1) droga przebudowa ul. Prusa, Kochanowskiego – miała być to realizowana w 2018 

r., ale brakło środków; 

2) na jaki cel ma być przeznaczone 4 mln zł rezerwy inwestycyjnej; 

3) wyraził zadowolenie z faktu rozpoczęcia inwestycji „Budowa boiska za 

szpitalem”, ale nie ma zabezpieczonych środków na dalszy zakres tych prac; 

4) zagospodarowanie Pl. Legionów  40.000 zł – jaki zakres prac; 

5) w 2018 r. burmistrz obiecał, że nie przedłuży umowy z kancelarią prawną 

„JURICO”, a jest zapisane 150.000 zł; 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa udzielił odpowiedzi na pytania: 

1) ul. tzw. Poetów – zawsze w trakcie roku można wprowadzić te inwestycje, obecnie są 

większe inwestycje do zrealizowania, na które gmina otrzyma pieniądze zewnętrzne; 

2) kwestia basenów przy ul. Broniewskiego – jeżeli wniosek na budowę zostanie oceniony 

pozytywnie i gmina zostanie wpisana do programu to trzeba będzie ułożyć strukturę 

finansowania po stronie gminy;  

3) rezerwa 4 mln zł - w 2019 r. może się zdarzyć, że zostaną zrealizowane 3 duże inwestycje; 

4) boisko os. za szpitalem – będzie zrobiona nawierzchnia i tzw. „wsiewka”;  

5) umowa z Kancelarią Prawną „JURICO” wygasa w marcu 2019 r., nie będzie przedłużana. 

Jest druga umowa zawarta z kancelarią p. Krawczyka, w trakcie roku będą zawierane 

umowy doraźne na ekspertyzy, których p. Krawczyk nie będzie w stanie sam zrealizować; 

6) pl. Legionów – kwota przeznaczona m.in. na kosze i ławki; 

7) poinformował, że w przyszłym roku jest 80 rocznica wybuchu II wojny światowej                     

i obchody będą w Wieluniu. 

 

Radny Wojciech Psuja zapytał, czy może być sytuacja że przetarg wygra kancelaria                              

z  Wrocławia? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa oznajmił, że wygra ta firma, która złoży korzystną ofertę. 

 

Radny Wojciech Psuja zapytał, czy wiadomo na jakim etapie jest rozpatrywanie wniosku o 

budowę sali przy Szkole Podstawowej Nr 2? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa oznajmił, że wnioski w chwili obecnej przechodzą I etap, do 

końca roku będzie znana lista referencyjna. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zaproponował: 

1) aby zmniejszyć środki na promocję gminy Wieluń, płatne ogłoszenia – wykreślić 

całkowicie audycje radiowe, zostawić życzenia świąteczne i okolicznościowe; 

2) Gala dla Przedsiębiorców – żeby zrobić to w tej samej formie co w 2018 r, czyli w kinie 

„Syrena”; 
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3) nabycie nieruchomości do zasobów gminy 950.000 zł – jaka to nieruchomość? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiadając na pyt. 3 radnego Wojtuniaka oznajmił, że jest 

to nieruchomość po Kościele Ewangelickim.  

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Michał Janik dopowiedział, że z 

operatu szacunkowego wynika że jest to kwota 820.000 zł, natomiast pozostała część kwoty jest 

przeznaczona na wypłatę odszkodowań za grunty (nieruchomości drogowe). 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa udzielił odpowiedzi na pozostałe pytania: 

1) audycje radiowe – ta kwota jest to forma wsparcia radia, które ma misję społeczną; 

2) Gala Przedsiębiorców - to kontynuacja Promotora Gminy, który był realizowany za 

czasów burmistrza Majchera. To jest nie tylko gala dla przedsiębiorców, podczas niej są 

również wręczane nagrody w kategorii działalność społeczna, sportowa. Większość 

inwestycji, które gmina realizuje, zawdzięcza przedsiębiorczości lokalnych 

przedsiębiorców i to jest forma podziękowania. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wieluń na rok 2019, kto 

jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 

 

W głosowaniu wzięło udział 5 radnych. Członkowie Komisji większością głosów (przy 3 głosach 

„za”, 2 glosach „wstrzymujących się”) pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. 

Opinia nr 1/1/18 stanowi zał. nr 3.            

P u n k t  4 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieluń na 

lata 2019-2026 (zał. nr 4) 

 

Radny Wojciech Psuja – przebudowa dróg Paderewskiego-Skłodowskiej-Struga – czy to jest 

inwestycja jednoroczna? 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś oznajmił, że to inwestycja obejmująca 

lata 2018-2019.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa zaznaczył, że problemem jest, że wykonawcy, którzy 

podpisali umowy nie wchodzą na plac budowy wtedy, kiedy powinni.  Zaznaczył, że przy nowych 

przetargach będzie zrobiony harmonogram i będą wpisywane kary, jeżeli ktoś nie dotrzyma 

terminów.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieluń 

na lata 2019-2026, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 

 

W głosowaniu wzięło udział 5 radnych. Członkowie Komisji większością głosów (przy 3 głosach 

„za”, 2 glosach „wstrzymujących się”) pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. 

Opinia nr 2/1/18 stanowi zał. nr 5.            
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P u n k t  5 

Przyjęcie Planu Pracy Komisji na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak poinformował, że od Przewodniczącego Rady wpłynęło 

pismo w sprawie przygotowania planu pracy komisji i propozycji do planu pracy Rady Miejskiej 

na 2019 r. (zał. nr 6). Zaproponował, aby wpisać następujące propozycje do planu pracy komisji: 

 

1) I kwartał 

a)   realizacja wniosków pokontrolnych za 2018 rok,  

b)   kontrola dotycząca inwestycji „Budowa drogi Wieluń - ul. Potockiego”; 

2) II kwartał  

a)   opinia w sprawie wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2018 rok i sformułowanie  

wniosku w sprawie udzielenia bądź też nieudzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Wielunia, 

b) kontrola wykonania zadań: „Budowa kanalizacji sanitarnej - Dąbrowa, ul. Torowa” i 

„Budowa wodociągu i kanalizacji sanitarnej - Dąbrowa, ul. Grabowa” 

3) III kwartał 

a)   analiza wykonania budżetu Gminy Wieluń za I półrocze 2019 roku, 

b) kontrola wydatków na promocję Gminy Wieluń za 2018 rok, 

c) kontrola wydatków na inwestycje oświatowe za 2018 rok 

4) IV kwartał 

a)   zaopiniowanie projektu budżetu Gminy Wieluń na 2020 rok, 

b) informacja o sprawach sądowych z udziałem Gminy Wieluń za lata 2018-2019   

 

Więcej propozycji nie zgłoszono.  

Plan pracy został przyjęty jednogłośnie przez członków komisji i stanowi zał. nr 7 

 

P u n k t  6 

 

Propozycje do ramowego Planu Pracy Rady Miejskiej w Wieluniu na 2019 rok. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

P u n k t  7 

 

Komunikaty Przewodniczącego Komisji. Interpelacje i zapytania. 

 

Korespondencji ani uwag nie stwierdzono. 

 

P u n k t  8 

 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak dokonał zamknięcia posiedzenia. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:                                 Przewodniczący komisji 

 

Anna Jabłonowska-Nawrocka        Radosław Wojtuniak 


